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tarihinde İstanbul’da doğdum. 

Ailevi nedenlerden dolayı pek çok 

ilkokul değiştirdim. Lise çağına 

geldiğimde ise geleceğimi 

etkileyecek önemli bir tercih 

yapmam gerekiyordu. İlk etapta 

liselerin verdikleri eğitimin 

kalitesine ve daha sonra da evime 

yakınlığını araştırdım. Bunların 

hepsini değerlendirmem 

sonucunda Gülizar Zeki Obdan 

Anadolu Lisesi’ni tercih ettim. Hem 

daha önceden süper lise geçmişi 

olması hem de evime yakınlığı 

nedeniyle böyle bir seçim 

yapmıştım. İlk etap -dokuzuncu 

sınıf- liseye alışma ve alanımı 

belirleme süreci olarak geçti benim 

için. Bu zaman zarfında pek çok 

güzel arkadaşlıklar edindim. Sene 

sonunda ise matematik ve 

geometriye olan özel ilgim ve 

yeteneğim nedeniyle sayısal sınıf 

tercihinde bulundum. Bu dönemde 

çok kaliteli bir matematikçi olan 

Erol Hocam dersime girmeye 

başlamıştı ve sayısal tercih yapma konusunda doğru bir tercihte bulunduğumu 

anlamıştım. Daha sonra on birinci sınıfta, hayatımı bambaşka şekilde değiştirecek bir 

hocam ile tanıştım: Atilla Ciğerci...Atilla Hocamız tabiri caiz ise öğrenci dostu ve Ölü 

Ozanlar Derneği’ndeki - adını şu an hatırlayamadığım - öğretmen gibidir. Bu dönemde 

Atilla Hoca sayesinde tiyatro ile tanışmıştım. Tiyatro iki sene boyunca gerçek anlamda 

bende bir tutku oluşturdu. Zamanımın büyük bir çoğunda tiyatro ile ilgileniyordum. Ve 

bu durum benim kişisel gelişimime çok büyük bir katkıda bulundu. Çok güzel bir ekip 

ile okulumuzu temsilen ilçe birinciliğine layık görülmüştük. Tabi güzel zamanların 

çabuk geçme gibi bir huyu vardır. Çok değerli hocalardan, çok iyi arkadaşlıklardan ve 

- fiziki anlamda çok iyi bir okul olmasa da (benim dönemimde) - okuldan ayrılma vaktim 

gelmişti. Hayatıma gerçek anlamda ışık tutacak yola girmeye başlamıştım. Sene 2014, 

liseden mezun olma vakti, üniversiteye giriş sınavları, bölüm seçimi...Tercih 

döneminde senelerdir gelen sayısal birikimimi hiçe sayarak, yaşadığım ülkenin 

gerçeklerini de göz önünde bulundurarak ve küçüklükten gelme olan adalet tutkumdan 

dolayı kendime yeni bir hedef belirlemiştim. Bu hedef doğrultusunda bir sene daha 

hazırlanmak istedim ve mezuna kaldım. Belirlediğim hedef doğrultusunda tekrar 

hazırlandım ve 2015 yılında Yalova Üniversitesi Hukuk Fakültesi’ni kazandım. 

Üniversite hayatımda lisedeki gelişimimin çok faydasını gördüm. Tiyatronun bana 

katmış olduğu hitabet, topluluk önünde konuşma, özgüven, diksiyon, ekip 

çalışmasına uygun olma gibi pek çok özellik benim için yararlı oldu. 2016 yılında 



Yalova Hukuk Kulübü’nde kurucu yönetim kurulu üyesi olarak yer aldım ve 

2017’den bu zamana kadar başkanlığını yürüttüm. Bu kulüp ile gerek hukuk 

alanında, gerek kültürel aktivite olarak, gerekse sosyal sorumluluk kapsamında çok 

güzel faaliyetlerde bulunduk. Bölümüm gereği pek çok kişiyle sosyal ilişkilerde 

bulundum ve bulunuyorum. Lisenin bana kattıkları sayesinde bu konularda hiç zorluk 

çekmedim. Hocalarımız konusunda şöyle bir değerlendirme de yapmam gerekiyor: 

sayısal derslerin hocalarından başlarsak, hepsi çok kaliteli hocalardır verdikleri eğitim 

Türkiye standartlarındaki bir öğrenciye fazlasıyla yetmektedir. Her ne kadar sayısalcı 

da olsam tarihe özel bir ilgim olduğu için, tarih hocalarıyla da özel bir muhabbetim 

olmuştu. Onlar da gerçekten merakınızı giderebilecek bilgi ve donanıma sahip 

hocalardır. Eşit ağırlığa gelirsek, kitap okuma alışkanlığı olmayan birine bu alışkanlığı 

kazandırabilen hocalardır. Yazımın pek çok yerinde kendisinden çokça bahsettiğim 

Atilla Hocamın yeri ise bende başkadır. Öğrencinin kim olduğu ile ilgilenmeksizin, tüm 

öğrencilere aynı samimiyet ile yaklaşan ve her öğrenciye değer veren birisidir. Hala 

daha kendisiyle iletişimim devam etmektedir. Şöyle arkama dönüp baktığımda tiyatro 

salonunda o sahnede prova yapmayı ( Sunucu, Şair K. olmayı ) Atilla Hoca’dan ufak 

azar işitmeyi, Yüksel Hoca’ya tiyatroyu bahane edip fizik dersinden çıkıp basketbol 

oynamayı, Hayri Abi ile fotokopi odasında muhabbet etmeyi, Erol Hoca’ya trip atıp 

daha sonra gönlümü almasını özlediğimi fark ediyorum. Her şeye rağmen çok güzel 

anılar biriktirdiğim bir yerdi Gülizar Zeki Obdan Anadolu Lisesi. Bir sloganı olsa, 

hayata hazırlayan lise derdim. Hali hazırda, 2019 yılı itibariyle Yalova Üniversitesi 

Hukuk Fakültesi’nden mezun olmuş durumdayım. Gelecek planlarımda ise Yüksek 

Lisans yapmak, kısa bir süre yurtdışında yaşamak ve avukatlık mesleğini hakkıyla icra 

etmek bulunmaktadır. 

 

 


